

《单词百科:mucinous是什么意思?mucinous怎么发音?mucinous的解释和用法》

英语单词mucinous是什么意思?mucinous怎么读?mucinous怎么发音?简答网为您整理了mucinous的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



mucinous怎么读

mucinous的读音: ['mju s n s]

mucinous的意思

1、[医] 粘蛋白的，粘蛋白状的;

mucinous的双语例句

1、Objective To study clinical and pathological characters of appendicular mucinous cystadenocarcinoma.

目的探讨阑尾粘液囊腺癌的临床病理特征性情况.

2、CEA was highly expressed in the mucinous adenocarcinoma compared with adenocarcinoma.

CEA在粘液腺癌和腺癌组织中表达差异显著.

3、This variant of breast cancer is known as colloid, or mucinous, carcinoma.

乳腺癌的多样性如所谓的胶样癌或黏液癌.

4、The pathology revealed mucinous cystadenoma of the cecum.

病理化验为黏液囊状腺瘤.

5、Intercellular hyaline or mucinous substance was always present in between the carcinoma cells.

细胞之间常可见伊红染色同质性或黏液样物质.

6、Lichen myxedematosus is a chronic cutaneous mucinous disorder and is classified into four clinical variants.

摘要黏液水肿性苔癣为一慢性皮肤黏液沉着之疾病,临床上可区分为四种变型.

7、Objective To investigate the clinicopathological and immunohistochemical features of mucinous carcinoma of the breast (MCB).

目的探讨乳腺黏液癌的临床病理和免疫组化特点.

8、Objective To study the clinical characteristics and prognosis of mucinous adenocarcinoma of the breast.

目的研究乳腺黏液腺癌的临床特征及预后.

9、Excisional biopsy of the tumor revealed mucinous carcinoma.

后续之治疗包括病灶部位广泛性切除及重建手术.

10、Objective To explore the diagnosis, therapy and prognostic factors of cervical mucinous adenocarcinoma.

目的探讨宫颈粘液腺癌诊断、治疗及影响预后的有关因素.

以上是简答网为您整理的mucinous怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于mucinous

的用法、mucinous的释义、

mucinous的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/mucinous>

